
 
 

  

Protokoll för styrelsemöte 24-09-17 
 

Deltagande: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson, Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Lotta 

Stålborn 

 

 

1. Mötet öppnas 

2. Dagordning godkänns 

3. Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

Information 

 

4. Ekonomisk rapport och nya medlemmar, Joyna. I nuläget är vi 230 

medlemmar. Konstpromenaden i Borås centrum blev aningen billigare 

än beräknat då vi hade Lotta som guide. Inget nytt kring lotteriet Joyna. 

5. Information från vår epostlåda Brösthälsorapporten, samlad info om 

rosa oktober, beställda varor i webshopen. Några i styrelsen har varit 

med på webseminarium för att bli bröshälsoguider.  

6. Behov av genomgång av förrådet, bestäm datum. Ordförande har 

försökt få kontakt med ansvarig person, bollas mellan två. Just nu i 

skrivande stund har fastighetsförvaltare lovat att återkoppla avseende 

datum för överlämnande.   

7. Både Konstmuseet och Tekniska förvaltningen har lämnat ett skriftligt 

svar på att vi får smycka ett träd vid Ute och hänga rosa halsdukar till 

exempel på alla skulpturer vi önskar. Sista dag för bortplockning är sista 

oktober. Enhetschefen på SÄS har godkänt att vi står där som tidigare 

under rosa oktober de dagar som anmälts. Vi får låna ett fönster på 

Hemgården för utställning under oktober.  

8. Reflektioner från Vattendagen, och Kretsloppet. Bra möten och helt ok 

försäljning under båda dagarna. Dock behöver vi inte träffas så tidigt 

som 8.00 om vi ska vara med i stadsparken på Kretsloppet. 

9. Lin har lovat att kontakta läkaren på SÄS och bestämma datum i januari 

eller februari om han kan då i stället för under rosa oktober.  

10. Information från Projekten Unga Violor och Brösthälsa för kvinnor 

utanför Norden. 8 oktober har vi kransbindning och 19 oktober är det 

spa för Unga Violor. Projektet Brösthälsa för kvinnor födda utanför 

Norden har varit trögt men nu har vi fått erbjudande att komma till en 

förening som heter WOW för att prata och berätta om projektet. WOW 

arbetar med integrering för kvinnor. Vi är också inbjudna till SFI på 

förmöte för att diskutera kring information hos deras elever.  



 
 

11. Inbjudan från Citygruppen om plats på Höstmarknaden. Vi bestämmer 

oss för att skjuta upp detta och eventuellt återkomma i frågan till 

vårmarknaden. 

 

Diskussion 

 

12. Något att diskutera från vår fina Promenad i centrum, Hantverkscafeet 

och Rehabbadet? 

13. Rosa oktober – Föreläsning, vi bjuder på frukt och dryck till våra 

medlemmar innan föreläsningen och vi säljer även rosa band, lotter och 

julkalendrar i foajén och sedan enbart rosa band i lokalen. Barbro, Mari-

Anne, Anette och Anita står i foajén på T. Simonsland10.00-14.00. Mari-

Ann återkommer med schema på de luckor som behöver täckas när 

våra volontärer är anmälda. Transcom – vi besöker dem 23/10, 10.00-

14.00 med försäljning. ICA – Anette står där själv 15 och 16/10. Den 

17/10, 10.00-14.00.  besöker vi Abecita – behövs minst 15 anmälda för 

att tillfället ska bli av. Blomsterbindning – minimum 10 personer/tillfälle, 

vid få anmälda kan vi köra en kväll i stället. Rosa middag – varmrätt och 

dessert på rosa tema.  

14. Låna skyltfönster, vad ska vi använda det till? Avhandlat vid 

hantverkscafe´t. 

15. Planeringsdag för nästa år 2024-11-12, under november månads 

styrelsemöte. Tiden förlängs till 21.00. 

16. Stödpersoner, hur går vi vidare med denna funktion? Vi har fått svaret 

från Christina på förbundet på vad som krävs för att få vara stödperson. 

Stödpersonsansvarig informerad om att vi vill bjuda in henne för 

diskussion om stödpersonsfunktionen. Förslag läggs om att bjuda in 

nuvarande stödpersoner till ett styrelsemöte för att höra deras tankar 

och önskemål kring hur vi ska arbeta med detta. Det ger också 

möjlighet för dem att berätta hur de arbetar. Vi kallar dem till 

januarimötet.  

17. Mötet på länk med utbildning till Brösthälsoguide. Hur går vi vidare med 

detta? Vi återkommer med den här diskussionen till planeringsdagen. 

            

Beslut 

  

18. Beslut: Datum för genomgång av förråd – tisdag 24/9 

19. Beslut: Plats för planeringsdag – integreras under november månads 

styrelsemöte på Kraftens hus. 17.30-21.00. 

20. Beslut: Plan för stödpersonsfunktionen – kallelse till styrelsemöte i 

januari för att se hur vi ska gå vidare. 

21. Beslut: Plan för Brösthälsoguide – bordlägges till planeringsdagen. 

 

 

22. Övriga frågor 



 
 

Beställning av nya broschyrer. Vi beslutar att beställa 1000 stycken nya. 

Inför nästa beställning ska vi ta in offerter för att eventuellt komma ner i 

pris för upptryck. 

Diskussion kring försäljning av rosa band, lotter och julkalendrar på 

arbetsplatser. Istället för att ta med varor till våra arbetsplatser ges 

förslag på att ta emot beställningar för att inte ha varor liggande.  

 

 

23. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet: 

 

Christine Axebrink – sekreterare 

 

 

Justeras: 

 

Barbro Holmesten Nilsson 


